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Výbor mestskej časti č. 3 

 
Predseda výboru: MVDr. Róbert Rathouský 
Sekretár výboru: Ing. Anetta Ondiková 
 
 
  
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
 
 
 
 
 
 
 

    zo zasadnutia výboru mestskej časti č. 3 - Čermáň, ktoré sa konalo  
dňa 8.12.2021 o 16:00  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Program: 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na pripomienky 
3. Prerokovanie materiálov a podnetov od občanov 
4. Prerokovanie materiálov a podnetov od členov VMČ 
5. Diskusia – rôzne 
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1.  Otvorenie 
 

 

Zasadnutie VMČ č. 3 - Čermáň otvoril predseda MVDr. Róbert Rathouský a privítal členov 
výboru. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov a VMČ je uznášaniaschopný. 
 
 
 

2.  Odpovede na pripomienky 
 
 
2. 1) OŽP – odpoveď na pripomienku, ohľadne odstránenia náletových drevín, buriny 
a stavebného odpadu na pozemku pri zrekonš. telocvični na Hlbokej ul. č. 42, parc. registra C 
KN č. 6915/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 5466 m2, zapísaná na LV č. 5953. 
Uvedená parcela bola výboru ÚHA odporúčaná ako vhodná možnosť pre vybudovanie výbehu 
pre psov. VMČ tam má v pláne vybudovať aj workoutové ihrisko.  
OŽP → vec je vo vývoji, snaha je výbeh potvrdiť, avšak možno v inej časti  pozemku, výbor 
bude informovať p. primátor. OŽP preto predmetný priestor čistiť nebude a počká na konsenzus 
ohľadom finálneho umiestnenia výbehu. (2.7/10/2021, 3.3/11/2021) 

 
VMČ berie odpoveď na vedomie a je proti odpredaju predmetného pozemku. 
 

Predseda výboru p. Rathouský komunikoval s riaditeľkou ZŠ. Z komunikácie vznikla 
dohoda, že výbeh pre psov by mohol byť umiestnený medzi telocvičňou a betónovým múrom 
základnej školy. 
 
 

 

 

3.  Prerokovanie materiálov a podnetov od občanov 
 

 

3. 1) Podnet do občanov zastúpených p. Gašparíkovou – žiadosť o opravu komunikácie 
Cabajská ulica. Občania žiadosť adresovali p. primátorovi Marekovi Hattasovi.  
 
Obyvatelia upozorňujú na nekvalitné prevedenie príjazdovej cesty R1. Niekoľkokrát sa obrátili 
s prosbou o opravu komunikácie na pracovníkov mestského úradu, ako aj na p. poslanca Slíža, 
ale k trvalej náprave doposiaľ neprišlo. Príjazdová cesta vykazuje vady, čo zapríčiňujú najmä 
veľké nákladné vozidlá. Na ceste sa objavujú prepady, drví sa asfalt aj na miestach, kde už bol 
pokus o opravu cesty. Nábeh nákladných áut na výtlky spôsobuje hluk, otrasy spôsobujú trhliny 
na domoch a maximálny diskomfort bývania.    
VMČ žiadosť prerokoval a odstupuje ju na VÚC, nakoľko uvedená komunikácia nie je 
vo vlastníctve mesta. 
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3. 2) Podnet od občana p. Baču, ktorý si už niekoľko mesiacov pri prechádzaní cez 
Železničiarsku ulicu všíma, že je v blízkosti Zberných surovín únik vody. Na ceste je vyrezaná 
diera v asfalte. 
VMČ podnet prerokoval, uvedený problém spadá pod ZsVS. Podnet posúva na priame 
vybavenie na „odkaz pre starostu“. 
 
3. 3) Podnet od občana p. Windischa, ktorý žiada o možnosť zorganizovania obhliadky 
a o odborné posúdenie mestskej komunikácie a chodníkov na časti Hanulovej ulici. Prvá etapa 
bola uskutočnená a skolaudovaná v lete roku 2019. V súčasnej dobe sa objavujú na chodníkoch 
skoro po celej šírke na viacerých miestach trhliny a niekoľko takých miest aj na komunikácii. 
Počas terajšej výstavby druhej etapy je potrebné na prácu zhotoviteľa, pretože po prvej etape 
nebolo viac plôch, na ktorých boli vykonávané výkopové práce do pôvodného stavu. 
V súčasnosti sú na konci Hanulovej ulice pri kruhovom objazde zničené a poškodené trávnaté 
plochy, chodník a komunikácia, ktorá slúžila na skládku materiálu. Zhotoviteľ by mal po 
skončení prác uviesť plochy do pôvodného stavu. 
 
Výboru mestskej časti a p. Windischovi bola zaslaná z OIVaR nasledovná odpoveď → 
vzniknuté trhliny a vady boli už pracovníkom odboru investičnej výstavby a rozvoja MsÚ Nitra 
zadokumentované a reklamované u zhotoviteľa diela – Obnova MK Hanulová 1. etapa, v rámci 
záručnej doby. Na realizáciu investičnej akcie Obnova MK Hanulova 2. etapa, dohliada 
technický dozor investora, t. j. pracovník odboru investičnej výstavby a rozvoja MsÚ Nitra 
z dôvodu, aby bola dodržaná projektová dokumentácia a technologický postup v nej stanovený. 
Poškodené trávnaté plochy budú po skončení prác uvedené do pôvodného stavu. 
VMČ sa podnetom zaoberal a odpoveď z OIVaR berie na vedomie. 
 

 

4.  Prerokovanie materiálov a podnetov od členov VMČ 
 
 
4. 1) Podnet od člena výboru p. Demetera, ktorý žiada o posúdenie statiky a následne sanácie  
zábradlia na Hanulovej ulici.  
VMČ podnet prerokoval a žiada SMS o posúdenie statiky a následne sanácie  zábradlia 
na Hanulovej ulici.  

 

 
4. 2) Podnet od členov výboru, ktorí žiadajú preveriť parkovanie áut na Železničiarskej ulici 
medzi dvoma chodníkmi oproti RD č. 10. Tento úsek musia prejsť chodci po ceste, nakoľko 
obchádzajú zaparkované autá, čo nie je bezpečné. 
VMČ sa podnetom zaoberal a žiada MsP o preverenie legitímnosti parkujúcich áut. 
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5. Diskusia – rôzne 

 

5. 1) Členka výboru p. Bagoňová žiada o zaradenie požiadavky „zachovanie verejného 
priestranstva a rekreačné využitie na Hlbokej ulici ul. č. 42, parc. registra C KN č. 6915/4 – 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 5466 m2, zapísaná na LV č. 5953“ do nového Územného 
plánu mesta. Uvedená parcela bola výboru ÚHA odporúčaná ako vhodná možnosť pre 
vybudovanie výbehu pre psov. 
VMČ sa požiadavkou zaoberal, súhlasí s ňou a bude postúpená na ÚHA. 
 
 
5. 2) Členka výboru p. Bagoňová sa dotazovala, v akom štádiu je podanie žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok z Operačného programu Kvalita životného prostredia na zníženie 
energetickej náročnosti ZŠ Cabajská. 
Predseda výboru p. Rathosuký informoval, že žiadosť bola podaná a je potrebné počkať              
na vyhodnotenie žiadosti. 
 
 
 
 
Hlasovanie: za – 9, proti – 0, zdržal sa – 0  /priložená je prezenčná listina / 
 
 
 
 
 
 
 
V Nitre dňa: 14.12.2021 
                                                                                     
                 
 
 
 
 
                                                                   MVDr. Róbert Rathouský, v. r.
                        predseda 
 
 
 
  
Zapísala: Ing. Anetta Ondiková, v. r.                        
                sekretárka VMČ č. 3 


